
 
 

 

Fråga angående hotellbesök i Halmstad 

till Familje- och utbildningsnämndens ordförande Sven-Ingvar Borgqvist 

 

Den 8 juni kunde vi läsa i hd.se om att en skola i Ängelholms kommun höll en 

uppstartskonferens på Hotell Tylösand i Halmstad, trots att kommunen saknar avtal med 

hotellet och trots att kommunen upphandlat ramavtal gällande konferenstjänster med andra 

hotell, inklusive sådana som ligger geografiskt nära Halmstad. 

Vi kan vidare läsa i artikeln att en chefsjurist på den fristående expertgruppen 

Konkurrenskommissionen, är kritisk till kommunens förfarande. Han menar att de 

nödvändiga och tvingande omständigheter som kunde motiverat att kommunen frångick 

ramavtalet, inte förelåg i det här fallet. Han varnar också för att förfarandet kan skada 

Ängelholms kommuns förtroende hos leverantörer. 

 

Med anledning av detta vill jag fråga: 

- Delar du uppfattningen som det ges uttryck för i tidningsartikeln, att Ängelholms kommun 

följt ramavtalet vad gäller denna konferens och att den nämnda chefsjuristens kritik därmed 

skulle vara obefogad? 

 

 

För Sverigedemokraterna Ängelholm 
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